

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 18-03-2026 02:27:10 PM Subject: Appointment of a Board Member to Act as General Ma</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 18-03-2026 02:27:10 PM الموضوع: انتداب عضو مجلس ادارة قائم باعمال المدير العام</p>
<p>Kindly be informed that member of board of directors Mr. Khaled Ali Al-Rimawi, has been appointed as Acting General Manager of the company without any allowances, wages, salaries, or bonuses.</p>	<p>يرجى العلم بأنه قد تم انتداب عضو مجلس الادارة السيد خالد علي الريماوي قائم بأعمال مدير عام الشركة ، وعليه فأرجو العلم بأنه قد تم انتدابه بدون اي بدلات أو اجور أو رواتب أو مكافآت .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>